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UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 7/2020 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse, Bridgens hus 

Tid: 2020-09-14 kl. 18.30 -20.30 

Närvarande: Ping Huang, Marito Karlsson, Rolf Westman, Leif Engström, Laima Rosén, Hans Kvick  

Föranmäld frånvarande: Ryszard Slinwiski 

§ 1 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades kl. 18.40 och alla hälsades välkomna. 

§2.  Dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

§3.  Föregående protokoll (styrelsemöte 2020-08-13)  

 Föregående protokoll skall revideras och justeras av Laima1. 

 Dagens möte protokollförs av Ping, justeras av Laima. 

§4.  Rapporter  

Uppföljning av åtgärder: listan genomgåtts och uppdaterats. 

a) Klippkort: Det finns totalt 90 st 10-kort klara för försäljning. 540:-/st. Korten numreras. TL 

(Marito, Ping och Christina) signerar vid försäljning och redovisar. 

b) Martin Lövgren har kontaktat Ping om Svenska Cupens final (spelas 12-15 nov i  Uppsala). SBF 

avvaktar med nya rekommendationer från FHM därför är inga detaljer klara. Frågan om hyran 

skall tas upp vid nästa tillfälle när SBF hör av sig igen. 

c) Uppsalaserien online blir inte av därför att intresset inte är tillräckligt stort. 

d) Rolf kommer att bevaka klubbens inkommande e-post. 

e) Christina återgår till 100% tjänst (hon går på rehabiliteringsbehandling en gång i veckan)   

f) Klubbens brickläggning fördelas mellan flera personer. 

g) Laima valdes till ordinarie ledamot i samband med Stefans avgång. 

h) Kent och Sveinn ingår i jourspelarpool (onsdag kväll).  

§5.  Ärenden som ska tas upp vid mötet  

a) Guldsimultanrally: Finns inte förutsättning för att delta. 

b) UBF-årsmöte 10/10: UB Representanter/Fullmakt: Fler styrelseledamöter kan delta. Eventuella 

kostnader (förtäring, spelavgift) betalas av klubben. 

§6.   Ekonomi 

Årsavgifter till Alliansen skrivs ned med 150 000 kr (vilket är 1/3 av hela beloppet). Trots 

reduceringen kommer klubbens ekonomi troligen att ha ett stort underskott vid årsskifte pga. 

kraftigt minskade intäkter. 

Övriga ekonomiska ärende se §9 nedan. 

§7.  Kommande tävlingsverksamhet  

a) Våra ”vanliga” klubbverksamheter, förutom kurser, har återupptagits (samtliga Corona-

anpassade). 

b) SC– final: se §4 b) ovan. 

§8.  Nästa möte 

Måndag 26 oktober 18.30 i Bridgens Hus. 

§9. Övriga frågor (med beslut):   

                                                 
1 Stefan Scharmer avgick från styrelseuppdrag med omedelbar verkan. Han är numera medlem i PBF Uppsala. 
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 Styrelses proposition om att sänka medlemsavgiften från 145:-  till 45:- skall läggas fram 

vidkommande årsstämma. 

 Beslut om höjning av spelavgiften sköts fram till ett senare styrelsemöte under hösten. 

 Rolf fick mandat att reducera medlemsavgifter med 145 kr för kursdeltagare och 

medlemmar som inte har för avsikt att spela bridge denna säsong. 

§10. Avslutning: Mötet avslutades kl. 20.40. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 Ping Huang    Laima Rosén 

  


